
 
 
 
 
 
 
 

 

Skolebestyrelsen Tarm Skole 

Referat fra d. 01. november 2021, Lønborgvej 53. 
 

Fraværende: Afbud KW, Lone, Inga, Morten, Victor    

      O = Orientering 

      D = Drøftelse 

      B = Beslutning 

Tid Emne og beskrivelse Referat/notat 

16.00  

Formøde for forældrerepræsentanter 
 

 

16.30 Forplejning  

16.45 1. Velkomst, sang og referat fra sidst - Bilag 01 O 

17.00 2. Drøftelse med Steen Rosby fra Tarm 

udviklingsforum Bilag 02 
O, D, B 

Kan eleverne på skolen 

være med til nogle 

innovative processer?  

Kunne der være et specifikt 

område, hvor eleverne kan 

sætte præg på og få ideer 

til? 

Vigtigt at få voksne, der kan 

brænde for det. Måske kan 

vi få Makerspace med ind 

over processen. 

Der er tre workshops i 

forbindelse med 

udviklingsplanen de næste 

tre torsdage, hvor nogle af 

visionerne bliver mere 

konkrete. 

Hvor er kontakten til Team 

Grå endt henne? Bruno vil 

gerne være kontakt til 

Lasse. 

17.30 3. Elevråd O, D 

Elevrådet på hovedskolen 

har haft besøg af Danske 



 
 
 
 
 
 

 

Side 2 af 4 

skoleelever, som har fortalt 

om forskellige muligheder. 

De har talt om, hvilke 

ønsker de kunne have til 

undervisning, fx mere 

bevægelse 

På overbygningen har 

elevrådet talt om mikroovn 

og rengøringsturnus. 

Størstedelen af mødet er 

brugt på elevernes 

besvarelser på evaluering 

af overgangen mellem 6. & 

7. 

Nina og Jesper følger op på 

fortællinger om snus på 

fællestimen. 

17.50 4. Meddelelser 

- Forældrevalgte 

- Medarbejdere 

HS 

OB 

SFO 

Klub 

- Ledelse (Rengøring, byggeri) 
 

 Ultimo  

Oktober 

2021 

Ultimo  

Oktober 

2020 

Ultimo  

Oktober 

2019 

 TS 80,58 81,31 82,77 

SFO 88,89 90,09 90,53 

KLUB 61,28 80,07 87,59 

 

O, D 

Forældrevalgte: 

Anette har fået Rainer til at 

være med til fællessang på 

Mejeriet sammen med 

nogle elever. 

Anette har fået en 

henvendelse omkring it-

brug i undervisningen på 

overbygningen. Måske 

kunne vekselvirkningen 

mellem det analoge og det 

digitale blive endnu mere? 

Vi tager drøftelsen på 

fasemøde + elevrådsmøde 

Jeanett spørger om 

overgangsarbejdet i forhold 

til at starte i 7.; hvordan 

sikrer vi, at flest mulige 

vælger overbygningen til? 

Kunne der være flere ryste-

sammen arrangementer i 6.  

– evt også for forældre? 

Vi kører med to 

klasselærere i 7.  – fordi vi 



 
 
 
 
 
 

 

Side 3 af 4 

ved, at der sker mange 

omvæltninger her 

 

HS er færdige med 

forældremøder og skole-

hjemsamtaler. Små 

justeringer i forhold til 

næste år 

 

OB er i fuld sving med 

planlægning af musical, 

terminsprøver mm. Ny 

kollega starter 15/11.  

SFO/Klub: 

I gang med at flytte klubben 

ned til SFOs lokaler pga 

klubbens omfang. Klubben 

har været der i dag for 

første gang. 

Forældremøde i SFO d. 

8/11.  

Rengøring: 

Fylder meget; det er meget 

tydeligt for os at se, at der 

er mere rent nu. 

Stort arbejde i at 

koordinere rengøringen 

administrativt.  

Byggeri: 

Samlet budget til 

nedrivning af den røde 

bygning, renovering af 

skolegård mm. Det er svært 

at forudse, hvad vi har 

mulighed for; svært at 

forudse materiale udgifter 

mm. 

Udsigten til renovering af 

den hvide villa og 

nedrivning af den røde 



 
 
 
 
 
 

 

Side 4 af 4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fællesmøde med Bork og Ådum skoler 19.00-20.30 

Se særskilt dagsorden. (frivilligt for bestyrelsesrepræsentanter) 

 

bygning kender vi ikke 

slutdatoen på.  

18.15 5. Princip for morgensang og lovgrundlaget Bilag 

03 
D, B 

Ingen afklaring. 

Vi afventer svar fra 

forvaltningen, så juristen 

kan arbejde videre.   

18.25 6. Evt.  O 

Meld dig ind som medlem 

af Talentspejderne, så du 

kan hjælpe med at bringe 

budskabet ud og være med 

til at skaffe nye mentorer. 

Jeanett sender folder ud til 

os med oplysningerne.  

Anne Mette og Anette tager 

det med til Folkeskolernes 

samråd i morgen. 

 


